
 
 

 

 

 

 

 

ПРОТОКОЛ 
спільного засідання постійних депутатських комісій з 

питань планування бюджету, фінансів, підприємницької 

діяльності, соціального захисту, праці та сфери послуг; 

 з питань промисловості, будівництва, 

агропромислового комплексу, житлово – комунального 

господарства, земельних відносин та екології;  

з гуманітарних питань. 

 

від 20 червня 2024 року 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



ПРОТОКОЛ 

спільного засідання постійних депутатських комісій з питань планування бюджету, фінансів, 

підприємницької діяльності, соціального захисту, праці та сфери послуг; з питань 

промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово – комунального 

господарства, земельних відносин та екології; з гуманітарних питань. 

 

Від 20 червня 2024 року                                                                               с-ще Слобожанське 

                                                                                                                    

Присутні: 14 

З них: 

• члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, 

правопорядку – 3 

• члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, 

соціального захисту, праці та сфери послуг - 3 

• члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, 

житлово – комунального господарства, земельних відносин та екології – 4 

• члени комісії з гуманітарних питань – 4 

 

Відсутні: 6 

З них: 

• члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, етики, законності, 

правопорядку – 4 

• члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, 

соціального захисту, праці та сфери послуг - 2 

• члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, 

житлово – комунального господарства, земельних відносин та екології – 2 

• члени комісії з гуманітарних питань – 1 

 

Запрошені: Слобожанський селищний голова Дмитро ДІХТЯР, секретар Слобожанської 

селищної ради Галина КУЦЕНКО, заступник селищного голови Олена ТИМЧЕНКО, керуюча 

справами (секретар) виконавчого комітету Яна ХАБАРОВА, начальник  фінансового 

управління Слобожанської селищної ради Наталія БАРДАКОВА, начальник відділу з 

земельних та екологічних питань селищної ради  Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з 

питань правової роботи, запобігання та виявлення корупції селищної ради Олена 

РЄПНІКОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та інвестиційної 

діяльності Вікторія ПОПОВА, начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань цивільного 

захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради   Олександр МАР’ЄНКОВ, 

начальник відділу культури, туризму, молоді та спорту Слобожанської селищної ради Леся 

БІДУЛІНА, начальник відділу ЦНАП Олена ПІЛАТ, начальник Зміївського відділу 

Чугуївської окружної прокуратури Харківської області Валерій ЛЯЛЮК. 

 

Порядок денний: 

1. Про внесення змін до рішення ХLVІ сесії VIІI скликання Слобожанської селищної ради 

від 21 грудня 2023 року №1935-VIІI «Про бюджет Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2024 рік». 

2. Про внесення Змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми розвитку охорони 

здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 2021 - 2025 роки.   

3. Про внесення змін до Програми соціального захисту населення Слобожанської селищної 

ради на 2021 -2025 роки.  

4. Про внесення Змін до Заходів на 2024 рік до Програми соціального захисту населення 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 



5. Про затвердження Програми підтримки Захисників і Захисниць України та членів їх 

сімей в Слобожанській селищній територіальній громаді на 2024- 2025 роки. 

6. Про внесення змін до Порядку надання одноразової адресної грошової допомоги 

громадянам Слобожанської селищної ради. 

7. Про внесення змін до рішення ХХХVІ сесії Слобожанської селищної ради VIІI скликання 

«Про затвердження Порядку надання одноразової матеріальної допомоги на часткове 

відшкодування витрат, понесених на встановлення надгробних пам’ятників членам сімей 

загиблих (померлих) військовослужбовців, які брали безпосередню участь у збройному 

конфлікті внаслідок військової агресії рф проти України» від 15 травня 2023 року № 

1588- VIІI. 

8. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми розвитку місцевого 

самоврядування Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

9. Про внесення змін до місцевої цільової Програми  розвитку цивільного захисту 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

10. Про внесення змін до заходів на 2024 рік до Програми підтримки підрозділів Збройних 

Сил України, Міністерства внутрішніх справ України, територіальної оборони, 

добровольчих та інших військових формувань Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області на 2023-2025 роки. 

11. Про затвердження заходів на 2024 рік до Програми створення та використання місцевого 

матеріального резерву для запобігання і ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій на 

території Слобожанської селищної територіальної громади на 2024-2026 роки. 

12. Про затвердження Програми по збереженню об’єктів культурної та історичної спадщини 

на території Слобожанської селищної територіальної громади на 2024-2025 роки. 

13. Про затвердження Заходів на 2024 рік до Програми по збереженню об’єктів культурної 

та історичної спадщини на території Слобожанської селищної територіальної громади на 

2024 - 2025 роки. 

14. Про внесення змін та доповнень до Програми енергозбереження та благоустрою 

територій населених  пунктів Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

15. Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми енергозбереження 

та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської селищної ради на 2021-

2025 роки. 

16. Про внесення змін до Заходів  на 2024 рік до Програми фінансової підтримки 

комунальних підприємств  Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

17. Про внесення змін до Положення про відділ соціального захисту населення 

Слобожанської селищної ради. 

18. Про призначення на посаду директора Комунальної установи «Центр професійного 

розвитку педагогічних працівників» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області. 

19. Про затвердження переліку адміністративних послуг відділу Центр надання 

адміністративних послуг Слобожанської  селищної ради Чугуївського району 

Харківської області в новій редакції. 

20. Про службове відрядження. 

21. Про затвердження штатного розпису та штатної чисельності Комунальної установи 

Центр надання соціальних послуг» Слобожанської селищної ради Чугуївського району 

Харківської області.  

22. Про внесення змін в рішення XLVІ сесії Слобожанської селищної ради VIІІ скликання 

від 21.12.2023 року №1943-VIII «Про надання Комунальною установою «Центр надання 

соціальних послуг» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області під час дії в Україні надзвичайного або воєнного стану соціальних послуг за 

кошти селищного бюджету». 



23. Про погодження у новій редакції Положення про відділення денного перебування 

Комунальної установи «Центр надання соціальних послуг» Слобожанської селищної 

ради Чугуївського району Харківської області. 

24. Про погодження актів про списання багатоквартирних будинків з балансу комунального 

підприємства «Комунальник». 

25. Про зміну  суб’єкта, що здійснює право оперативного управління комунальним майном 

Слобожанської селищної територіальної громади. 

26. Про встановлення місцевих податків та зборів на території Слобожанської селищної 

територіальної громади Чугуївського району Харківської області. 

27. Про надання пільги із сплати податку на нерухоме майно відмінне від земельної ділянки 

Зміївській ТЕС ПАТ «Центренерго». 

28. Про затвердження ставок орендної плати за користування земельними ділянками 

комунальної власності на території Слобожанської селищної ради. 

29. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. МАЦАКУ Володимиру 

Васильовичу. 

30. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КОНСТАНТИНОВУ Юрію 

Миколайовичу. 

31. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ПАВЛЕНКУ Юрію 

Володимировичу. 

32. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЧЕРКАСОВІЙ Любові 

Олексіївні. 

33. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. СЕНЬКО Олені Василівні. 

34. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ШВАЧЦІ Євгену 

Михайловичу. 

35. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЧЕРНУХІНУ Миколі 

Володимировичу. 

36. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЖОВТЕНКО Анастасії 

Андріївні. 

37. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. УЛ’ЯНЧЕНКУ Миколі 

Володимировичу. 

38. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ІЛЬЧЕНКУ Володимиру 

Петровичу. 

39. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. БАБАКУ Роману 

Володимировичу. 

40. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ПАВЛОВІЙ Оксані Сергіївні. 

41. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. СРІБНІЙ Клавдії Михайлівні. 

42. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КАЗАКОВІЙ Віті Вікторівні. 

43. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ДОРОШКОВУ Костянтину 

Івановичу. 

44. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЛЕЩЕНКУ Сергію 

Михайловичу. 

45. Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. САРЕЦЯНУ Славіку 

Вартановичу. 

46. Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю)  з кадастровим номером 

6321782700:01:000:1230. 

47. Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю)  з кадастровим номером 

6321784500:02:000:0209. 

48. Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю)  з кадастровим номером 

6321782700:01:000:0699. 

49. Про затвердження звіту про науково-дослідну роботу. 



50. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд об’єктів 

передачі електричної енергії. 

51. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321755600:01:004:0111. 

52. Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321784500:01:006:0001. 

53. Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації масиву земель сільськогосподарського призначення ФГ Штефана В.О. 

54. Про втрату чинності рішення XLVIII сесії VIII скликання Слобожанської селищної ради 

№ 2102-VIII від 22.02.2024 року. 

55. Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо поділу земельної ділянки 

за кадастровим номером 6321755600:01:005:0110. 

56. Про розгляд заяви гр. МАРТИНЮК Любов Яківни. 

57. Про результати діяльності прокуратури на території Чугуївського району. 

 

ВИСТУПИВ: Дмитро ДІХТЯР, Слобожанський селищний голова, який наголосив, що сьогодні 

на засіданні є кворум 3 комісій: з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької 

діяльності, соціального захисту, праці та сфери послуг; з питань промисловості, будівництва, 

агропромислового комплексу, житлово – комунального господарства, земельних відносин та 

екології; з гуманітарних питань, члени мандатної комісії, з питань депутатської діяльності, 

етики, законності, правопорядку, відповідно до Регламенту, мають право бути присутніми, але 

не мають право голосувати. 

Та наголосив, що  для веденна спільного засідання постійних депутатських комісій необхідно 

обрати голову спільного засідання депутатських комісій. Які будуть пропозиції? 

 

ВИСТУПИЛИ: В’ячеслав РИЛЬЦЕВ, який запропонував обрати головою спільного засідання 

постійних депутатських комісій Володимира ЮНОШЕВА, голову комісії з питань планування 

бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального захисту, праці та сфери послуг. 

Дмитро ДІХТЯР, Слобожанський селищний голова, який поставив дану кандидатуру на 

голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати головою спільного засідання постійних депутатських комісій 

Володимира ЮНОШЕВА 

 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

наголосив, що для ведення протоколу спільного засідання депутатських комісій потрібно 

обрати секретаря. Та запропонував обрати секретарем для ведення протоколу спільного 



засідання депутатських комісій Вікторію ДЗЮБУ та поставив дану кандидатуру на 

голосування. 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Обрати секретарем для ведення протоколу спільного засідання депутатських 

комісій Вікторію ДЗЮБУ. 

 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

ознайомив присутніх з порядком денним комісії та запитав у кого є питання, чи пропозиції з 

даного питання?  

Ставлю на голосування питання «Затвердження порядку денного в цілому». 

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний на засідання спільної комісії в цілому. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення ХLVІ сесії VIІI скликання Слобожанської селищної 

ради від 21 грудня 2023 року №1935-VIІI «Про бюджет Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2024 рік». 

ДОПОВІДАЄ: Наталія БАРДАКОВА, начальник  фінансового управління Слобожанської 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  



 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення Змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми розвитку 

охорони здоров’я на території Слобожанської селищної ради на 2021 - 2025 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми соціального захисту населення Слобожанської 

селищної ради на 2021 -2025 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення Змін до Заходів на 2024 рік до Програми соціального захисту 

населення Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми підтримки Захисників і Захисниць України та членів 

їх сімей в Слобожанській селищній територіальній громаді на 2024- 2025 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-



комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Порядку надання одноразової адресної грошової допомоги 

громадянам Слобожанської селищної ради. 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення ХХХVІ сесії Слобожанської селищної ради VIІI 

скликання «Про затвердження Порядку надання одноразової матеріальної допомоги на 

часткове відшкодування витрат, понесених на встановлення надгробних пам’ятників членам 

сімей загиблих (померлих) військовослужбовців, які брали безпосередню участь у збройному 

конфлікті внаслідок військової агресії рф проти України» від 15 травня 2023 року № 1588- 

VIІI. 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми розвитку 

місцевого самоврядування Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до місцевої цільової Програми  розвитку цивільного захисту 

Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Олександр МАР’ЄНКОВ, начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань 

цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради, який надав 

пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 



члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до заходів на 2024 рік до Програми підтримки підрозділів 

Збройних Сил України, Міністерства внутрішніх справ України, територіальної оборони, 

добровольчих та інших військових формувань Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області на 2023-2025 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Олександр МАР’ЄНКОВ, начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань 

цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради, який надав 

пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження заходів на 2024 рік до Програми створення та використання 

місцевого матеріального резерву для запобігання і ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій 

на території Слобожанської селищної територіальної громади на 2024-2026 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Олександр МАР’ЄНКОВ, начальник відділу мобілізаційної роботи, з питань 

цивільного захисту, взаємодії з правоохоронними органами селищної ради, який надав 

пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  



 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми по збереженню об’єктів культурної та історичної 

спадщини на території Слобожанської селищної територіальної громади на 2024-2025 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Леся БІДУЛІНА, начальник відділу культури, туризму, молоді та спорту 

Слобожанської селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання  

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження Заходів на 2024 рік до Програми по збереженню об’єктів 

культурної та історичної спадщини на території Слобожанської селищної територіальної 

громади на 2024 - 2025 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Леся БІДУЛІНА, начальник відділу культури, туризму, молоді та спорту 

Слобожанської селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання  

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 



«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін та доповнень до Програми енергозбереження та благоустрою 

територій населених  пунктів Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін та доповнень до Заходів на 2024 рік до Програми 

енергозбереження та благоустрою територій населених  пунктів Слобожанської селищної ради 

на 2021-2025 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Заходів  на 2024 рік до Програми фінансової підтримки 

комунальних підприємств  Слобожанської селищної ради на 2021-2025 роки. 

ДОПОВІДАЄ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

надав пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Положення про відділ соціального захисту населення 

Слобожанської селищної ради. 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-



комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про призначення на посаду директора Комунальної установи «Центр 

професійного розвитку педагогічних працівників» Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області. 

ДОПОВІДАЄ: Олена РЄПНІКОВА, начальник відділу з питань правової роботи, запобігання 

та виявлення корупції селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Вікторія ДЗЮБА, депутат селищної ради, яка самостійно публічно оголосила, 

що по даному питанню в неї конфлікт інтересів 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

«не голосувала» - 1 (Вікторія ДЗЮБА) 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку адміністративних послуг відділу Центр надання 

адміністративних послуг Слобожанської  селищної ради Чугуївського району Харківської 

області в новій редакції. 

ДОПОВІДАЄ: Олена ПІЛАТ, начальник відділу ЦНАП, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про службове відрядження. 

ДОПОВІДАЄ: Галина КУЦЕНКО, секретар ради, яка надала пояснення стосовно даного 

питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження штатного розпису та штатної чисельності Комунальної 

установи Центр надання соціальних послуг» Слобожанської селищної ради Чугуївського 

району Харківської області. 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-



комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про внесення змін в рішення XLVІ сесії Слобожанської селищної ради VIІІ 

скликання від 21.12.2023 року №1943-VIII «Про надання Комунальною установою «Центр 

надання соціальних послуг» Слобожанської селищної ради Чугуївського району Харківської 

області під час дії в Україні надзвичайного або воєнного стану соціальних послуг за кошти 

селищного бюджету». 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про погодження у новій редакції Положення про відділення денного перебування 

Комунальної установи «Центр надання соціальних послуг» Слобожанської селищної ради 

Чугуївського району Харківської області. 

ДОПОВІДАЄ: Олена ТИМЧЕНКО, заступник селищного голови, яка надала пояснення 

стосовно даного питання 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про погодження актів про списання багатоквартирних будинків з балансу 

комунального підприємства «Комунальник». 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про зміну  суб’єкта, що здійснює право оперативного управління комунальним 

майном Слобожанської селищної територіальної громади. 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-



комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про встановлення місцевих податків та зборів на території Слобожанської 

селищної територіальної громади Чугуївського району Харківської області. 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради та Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних 

та екологічних питань селищної ради, які надали пояснення стосовно даного питання 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 3 

«проти» - 0 

«утрималися» - 1 (Валентина КОРОБКА) 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання пільги із сплати податку на нерухоме майно відмінне від земельної 

ділянки Зміївській ТЕС ПАТ «Центренерго». 

ДОПОВІДАЄ: Вікторія ПОПОВА, начальник відділу економічного розвитку, комунальної та 

інвестиційної діяльності селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  



«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. МАЦАКУ Володимиру 

Васильовичу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КОНСТАНТИНОВУ 

Юрію Миколайовичу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ПАВЛЕНКУ Юрію 

Володимировичу.  

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЧЕРКАСОВІЙ Любові 

Олексіївні. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 



«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. СЕНЬКО Олені 

Василівні. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ШВАЧЦІ Євгену 

Михайловичу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 



«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЧЕРНУХІНУ Миколі 

Володимировичу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЖОВТЕНКО Анастасії 

Андріївні. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 



ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. УЛ’ЯНЧЕНКУ Миколі 

Володимировичу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ІЛЬЧЕНКУ Володимиру 

Петровичу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 



СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. БАБАКУ Роману 

Володимировичу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ПАВЛОВІЙ Оксані 

Сергіївні. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. СРІБНІЙ Клавдії 

Михайлівні. 



ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. КАЗАКОВІЙ Віті 

Вікторівні. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ДОРОШКОВУ 

Костянтину Івановичу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 



ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. ЛЕЩЕНКУ Сергію 

Михайловичу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про передачу земельної ділянки у приватну власність гр. САРЕЦЯНУ Славіку 

Вартановичу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 



голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю) з кадастровим 

номером 6321782700:01:000:1230. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю) з кадастровим 

номером 6321784500:02:000:0209. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 



члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про виділення в натурі (на місцевості) земельної частки (паю) з кадастровим 

номером 6321782700:01:000:0699. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту про науково-дослідну роботу. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 



«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельних ділянок для 

розміщення, будівництва, експлуатації та обслуговування будівель і споруд об’єктів передачі 

електричної енергії. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321755600:01:004:0111. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 



«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки з 

кадастровим номером 6321784500:01:006:0001. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Віталій ШТЕФАН, Микола СТЕБЛО, які запропонували надати в оренду 

земельну ділянку за кадастровим номером 6321784500:01:006:0001 за цільовим призначенням 

для сінокосіння і випасання худоби, угіддя – сіножаті, землі сільськогосподарського 

призначення, загальною площею 9,0000 га, яка розташована за межами с. Мохнач,  терміном 

на 10 (десять) років та встановити ставку орендної плати - 12 % від нормативної грошової 

оцінки земельної ділянки. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

ще є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії із зазначеною пропозицією. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації масиву земель сільськогосподарського призначення ФГ Штефана В.О. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Віталій ШТЕФАН, депутат селищної ради, який самостійно публічно 

оголосив, що по даному питанню в нього конфлікт інтересів 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 



члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 3 

«проти» - 0 

«утрималися» - 1 (Віталій ШТЕФАН) 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

«не голосувала» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про втрату чинності рішення XLVIII сесії VIII скликання Слобожанської 

селищної ради № 2102-VIII від 22.02.2024 року. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розробку технічної документації щодо поділу земельної 

ділянки за кадастровим номером 6321755600:01:005:0110. 

ДОПОВІДАЄ: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 



захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про розгляд заяви гр. МАРТИНЮК Любов Яківни. 

ДОПОВІДАЄ: Діденко О.І., начальник відділу з земельних та екологічних питань селищної 

ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛА: Оксана ДІДЕНКО, начальник відділу з земельних та екологічних питань 

селищної ради, яка надала пояснення стосовно даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Олександр БІЛЕВІЧ, Олександр СИДОРЕНКО, які запропонували залишити 

пункт договору оренди землі, що стосується орендної плати, без змін та рекомендувати гр. 

Любові МАРТИНЮК привести у відповідність до норм чинного законодавства документи на 

нерухоме майно, розташоване на даній земельній ділянці. 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який запитав: У кого 

є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на голосування.  

ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

СЛУХАЛИ: Про результати діяльності прокуратури на території Чугуївського району. 

ДОПОВІДАЄ: Валерій ЛЯЛЮК, начальник Зміївського відділу Чугуївської окружної 

прокуратури Харківської області, який прозвітував про роботу відділу Чугуївської окружної 

прокуратури. 

ВИСТУПИВ: Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій, який 

запитав: У кого є пропозиції з цього питання? Та поставив дане питання в цілому на 

голосування.  



ГОЛОСУВАЛИ: 

члени комісії з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці та сфери послуг  

 «за» - 3 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлово-

комунального господарства, земельних відносин та екології  

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

члени комісії з гуманітарних питань 

«за» - 4 (одноголосно) 

«проти» - 0 

«утрималися» - 0 

ВИРІШИЛИ: Винести дане питання в цілому на розгляд на засіданні сесії та включити його до 

порядку денного сесії. 

 

Володимир ЮНОШЕВ, голова спільного засідання депутатських комісій: Порядок денний 

комісії вичерпано, дякую усім за співпрацю. 

 

Голова спільного засідання комісій                                                              Володимир ЮНОШЕВ                                                                         

 

 

Секретар спільного засідання комісій                                                          Вікторія ДЗЮБА 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



СПИСОК 

депутатів присутніх та відсутніх на спільному засіданні постійних депутатських комісій 

20 червня 2024 року 

 

Мандатна комісія, з питань депутатської діяльності, етики, законності, правопорядку: 

Присутні:  

1. Інна ЛИСАК 

2. Микола СТЕБЛО 

3. Володимир ЯГОВКІН 

Відсутні: 

1. Роман ДЕСЯТНИК 

2. Євген ЄВЧЕНКО 

3. Володимир РІЗВАН 

4. Валерія СТЕБЛО  

 

 

Комісія з питань планування бюджету, фінансів, підприємницької діяльності, соціального 

захисту, праці, торгівлі, громадського харчування та сфери послуг: 

Присутні: 

1. Володимир ЮНОШЕВ 

2.  Валерій АФАНАСЕНКО 

3.  Олександр КУХЛЄЄВ 

Відсутні: 

1. Пономаренко Олег Анатолійович  

2. Томашевська Людмила Борисівна  

 

Комісія з питань промисловості, будівництва, агропромислового комплексу, житлового 

господарства, земельних відносин та екології: 

Присутні: 

  

1. Олександр БІЛЕВІЧ  

2.  Наталія БУРЯК 

3.  Віктор ЛЕДОВСЬКИЙ 

4.  Віталій ШТЕФАН 

Відсутні: 

1. Олександр ПОЛЬКА 

2. Геннадій ШПАК 

 

Комісія з гуманітарних питань: 

Присутні: 

1. Валентина КОРОБКА 

2. Вікторія ДЗЮБА 

3. Олександр СИДОРЕНКО 

4. В’ячеслав  РИЛЬЦЕВ 

Відсутні: 
1. Юлія БІЛА 

 

Голова спільного засідання комісій                                                              Володимир ЮНОШЕВ                                                                         

 

Секретар спільного засідання комісій                                                          Вікторія ДЗЮБА 


